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اگر قصوری در اعدام های سال 67 بوده، عذرخواهی شود

نایب رییس مجلس شــورای اســامی اظهارات اخیر منتشــر شده آیت الله منتظری را از سر دلسوزی برای انقاب اســامی عنوان کرد و با بیان اینکه روشن نیست نگرانی ایشان به جا بوده یا نه خواستار 
ارائه توضیحاتی از ســوی رییســی، نیری و پورمحمدی در این رابطه شــد. علی مطهری در یادداشتی با بیان اینکه در صحت انتســاب این فایل به آیت الله منتظری تردیدی نیست نوشت: قبا این مطلب 

چاپ شــده بود. وی با تاکید بر اینکه صحبت های ایشــان از روی دلســوزی و خیرخواهی برای انقاب اســامی بوده ادامه داد: ولی این که نگرانی ایشــان جا داشــته یا نه و اصا ماجرا چه بوده، 
درســت برای ما روشــن نیســت. این که آیا حکمی از طرف امام)ره( بوده یا نه، و اگر بوده چه بوده و آیا این حکم درســت اجرا شــده یا نه، روشن نیست و اطاعات ما ناقص است. مطهری 

تصریح کرد: خوب اســت آقایان رئیســی، نیری و پورمحمدی که در متن قضیه بوده اند توضیح بدهند و موضوع را برای مردم روشــن کنند و البته اگر قصوری هم در نحوه اجرای 
حکم بوده اســت عذرخواهی شــود. وی در خاتمه افزود: ولی به طور کلی انقاب اســامی ما در مقایسه با ســایر انقابها با مخالفان خود با رأفت بیشتری برخورد کرده است و نباید 

چهره آن مخدوش جلوه داده شود.

لاریجانی در پی ایجاد همگرایی
نائب رئیس فراکســیون اعتدال غامعلی 
جعفرزاده ایمــن آبادی اظهــار کرد: آقای 
لاریجانی به دنبال این است که فراکسیون 
هــای مجلس بــا هم وحــدت و اتفاق نظر 
داشــته باشــند و علی الخصوص به دنبال 
ایجاد همگرایی بین دو فراکسیون اعتدال 

و ولایــت اســت و مترصــد این اســت که شــکاف ها را کاهــش دهد. وی 
درباره جلســات متعــدد این فراکســیون بــا رئیس مجلس گفــت: آقای 
لاریجانــی با نیــت خیرخواهانه به دنبــال نزدیکی  و یافتن نقاط مشــترک 
و کاهــش افتــراق و اختاف بین دو فراکســیون  ولایت و اعتدال اســت 
و تاکنون هم یک جلســه مشــترک بیــن این دو فراکســیون برگزار کرده و 
 مــی خواهد فضای تفاهم وفاق ، محبت ، دوســتی و همدلی را در مجلس 

شکل دهد.

احمدی نژاد و قالیباف جزء گزینه ها
اســماعیلی نماینده ســابق مجلس و عضو 
شــورای مرکــزی اصولگرایان با اشــاره به 
فعالیت های انتخاباتــی اصولگرایان برای 
انتخابات ریاســت جمهــوری آینده گفت: 
تــا الان 7 جلســه کلی در شــورای مرکزی 
اصولگرایان برگزار شــده است. اسماعیلی 

خاطر نشان کرد: از یک ماه قبل مصادیق را بررسی کردیم که در این زمینه 9 
گزینه را مطرح کرده ایم. از جمله این گزینه ها آقایان احمدی نژاد، روحانی و 
قالیباف است البته آقایان جلیلی و رضایی جز این 9 گزینه نیستند. او در عین 
حــال درمورد احمید نژاد گفت: بنده به اتفاق چند نفراز اصولگرایانی که به 
نوعی طرفدار  احمدی نژاد بوده ایم جلسه ای با وی داشتیم و اشتباهاتش را 
به وی گوشزد کردیم. او دلایل و توجیهات خودش را دارد و حتی درنامه های 

که به مراجع نیزداشته است خودش را تبرئه می کند.

جامعه روحانیت دعوتنامه نمی فرستد
محمد هاشــمی به نقــل از دبیرخانه مجمع 
تشــخیص مصلحــت نظام گفت: ارســال 
دعوت نامــه شــرکت در جلســات جامعــه 
روحانیت مبارز در گذشته های دور مرسوم بود 
اما حالا مدت هاست که هیچ دعوت نامه ای 
از جامعه روحانیت مبارز دریافت نشده است. 

این اظهار نظر در پی آن صورت گرفت که روز گذشته غامرضا مصباحی مقدم 
ســخنگوی جامعه روحانیت مبارز گفته بود: هر جلسه برای آقای روحانی و 
هاشــمی دعوت نامه ارسال می شود. این دو نفر عضو ثابت جامعه روحانیت 
هستند و در صورتی  که تمایل داشته باشند، می توانند در جلسات حضور داشته 
باشــند اما مدتی است که به این جلسات نیامده اند. پس از این اظهارات هم 
روابط عمومی مجمع تشخیص مصلحت نظام و هم دفتر هاشمی رفسنجانی 

نسبت به دریافت چنین دعوت نامه هایی اظهار بی اطاعی می کنند. 

 از اجرای کنسرت ها 
در مشهد صرف نظر کردیم

وزیر ارشاد درباره ی لغو کنسرت ها در مشهد، حواشی 
فیلم »فروشــنده« و لایحه جامع رســانه ای و انتشار 

غیرقانونی یک هفته نامه سخن گفت.
علــی جنتی در حاشــیه چهارمین جشــن ایثار که 
در وزارت فرهنگ و ارشــاد اسامی 26 مرداد ماه 
برگزار شــد، درباره فیلم »فروشنده« افزود: اصل 
این فیلم مشکلی ندارد و شــاید موسیقی تیتراژ آن 
دارای مشکل باشد ولی به طور کلی این فیلم هیچ 

مشکلی ندارد.
وزیر فرهنگ و ارشــاد اســامی با قانونی خواندن 
برگزاری کنســرت ها در سراسر کشــورها گفت: با 
توجه به مزین بودن شــهر مشــهد بــه مرقد مطهر 
امام رضــا )ع(، اجرای کنســرت ها در این شــهر 
مخالفانــی از جملــه نماینده محتــرم ولی فقیه در 
خراســان رضوی را داشــت کــه ما به نظر ایشــان 
احترام گذاشــته و با اینکه این کنســرت ها مشکل 
خاصی نداشت اما از ادامه اجرای آنها در این شهر 

صرف نظر کردیم.
جنتی گفت: با این حال کنسرت ها در دیگر شهرهای 
استان خراســان رضوی از جمله ســبزوار ، نیشابور 
، چناران و دیگر شــهرها اجرا خواهد شــد و به هیچ 
وجه قابــل پذیرش نخواهــد بود که از اجــرای آنها 

جلوگیری شود.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی تاکید کرد: با تمام توان 
به خواسته مردم برای اجرای کنسرت ها در شهرهای 
سراسر کشور احترام گذاشته و برای تحقق آنها تاش 

خواهیم کرد.

انتشار مجدد یالثارات غیر قانونی است
وزیر فرهنگ و ارشاد اسامی در پاسخ به پرسشی 
مبنی بر ادامه انتشــار هفته نامه یالثارات گفت: از 
نظرما و هیات نظارت بر مطبوعات این نشریه لغو 

مجوز شــده و ادامه انتشار آن غیر قانونی است.
جنتــی در ادامه در پاســخ بــه پرسشــی مبنی بر 
برنامه های وزارت ارشــاد در بازسازی سالن های 
تئاتر گفت: بازسازی سالن های تئاتر جزو کارهایی 
است که باید انجام شود و وزارت ارشاد تمام تاش 
خود در این زمینه را می کند و هر وقت از ســازمان 
برنامــه و بودجه اعتبار بگیریم این اقدامات انجام 

می شود.
عضــو کابینه دولت تدبیر و امید ادامه داد:  ادامه 
بازســازی تئاتــر در پــارک فردوســی و مجموعه 
ســالن های لالــه زار و تئاتــر شــهر منــوط بــه 
 تخصیص اعتبار از طریق سازمان برنامه و بودجه 

است.
عضو شــورای عالــی انقاب فرهنگــی در ادامه 
درباره کالبدشــکافی پیکر شــهید رکن آبادی که 
در فاجعه منا به شهادت رســید، گفت: پیکر رکن 
آبادی بر اســاس تمام مشــخصات و عکس های 
  DNA موجود و به طور کامل بر اساس آزمایشات
از ســوی خانواده وی شناســایی و سپس به ایران 

منتقل شد.
وزیــر فرهنگ و ارشــاد اســامی در ادامه درباره 
نظر دبیر شــورای فرهنگ عمومی نسبت به پایین 
بودن تیراژ رســانه ها در کشــور گفــت: همانطور 
کــه آقــای شــاهمرادی گفته انــد مجمــوع تیراژ 
روزنامه های کل کشــور کمتر از یک میلیون است 
البته این قضیه بیشــتر به دلیل گســترش فضای 
رســانه های جمعی و اینترنت اســت بــرای اینکه 
امروز بیشــتر مــردم اخبار و رویدادهــا را از طریق 
 اینترنــت دنبال می کنند و کمتــر روزنامه کاغذی 

می خرند.

افکار نیوز نوشت: حامیان داخلی داعش لو رفتند!
حمایت عنصر تندروی اصاح طلب از یک جریان مرده تروریست که رئیسش تازه به عقد شاهزاده عربستانی درآمده ، چه مفهومی می تواند 

داشته باشد؟!آن هم عربستانی که دستش در تجاوز و قتل زائران ایرانی الوده است و علنا برای اقدامات تروریستی ، بمب گذاری و ناامنی 
در ایران دلارهای نفتی اش را حرام می کند؟!

 عصر ایران نوشت: چرا احمدی نژاد به دنبال مذاکره با اوباما بود؟
احمدی نژاد در سال های ابتدایی ریاست جمهوری اش در اکثر سخنرانی های خود به آمریکا حمله می کرد حتی با جمله های تمسخر آمیز 

آنها را خطاب قرار می داد. او حتی با نوشتن نامه به بوش و اوباما سعی کرد روسای جمهور ایالات متحده را هدایت کند.

 ایلنا نوشت: گفتنی هایی ناگفته از بزرگترین سرّ مگوی مجلس نهم
بی شک پرونده تحقیق و تفحص از بنیاد شهید، بزرگترین سرّ مَگوی مجلس نهم است و با این حال، اطاعات و جزئیات جالب توجهی 

درباره آن وجود دارد که شاید بتوان به زبان آورد.

 مرصاد نیوز نوشت: فقرا محروم ترین قشر در نگاه اشرافی به مدیریت کشور
یارانه ها یکی از حساس ترین والبته تاثیرگذار ترین اقدامات در تاریخ مدیریت کشور محسوب می شود که پرداخت و یا عدم پرداخت و 

همچنین جامعه هدف آن هم به یکی از بحث برانگیز ترین تصمیمات تبدیل شده است.

عکس روزسایت نگار

»لن امه نامیتوه« وزیر 
روابط خارجی و همکاری 
های بین المللی کشور 
های آفریقایی کشور 
بروندی روز سه شنبه 
با حجت الاسام و 
المسلمین حسن روحانی 
رئیس جمهوری اسامی 
ایران در محل نهاد 
ریاست جمهوری دیدار و 
گفت و گو کرد.

خبرنامه
 سه شــنبه 26 مرداد مــاه 1395

 ائتلاف امید 
به مذاق برخی خوش نیامد

محمــد رضــا عــارف در دیدار بــا جمعــی از فعالان سیاســی ســتادهای اصاح طلبــان در انتخابــات مجلس 
و فعــالان سیاســی جنــوب تهــران بــه عملکــرد دولــت تدبیر و امیــد اشــاره کرد و گفــت: روندی کــه دولت 
تدبیــر و امیــد آغــاز کرد بــا توجه به مشــکاتی کــه در گذشــته وجود داشــت، رونــدی امیدوار کننده اســت 
گــر بخواهیــم نســبت بــه فرصت هایــی کــه در این چنــد ســال از دســت دادیم تمرکــز کنیم ســؤالات  امــا ا
زیــادی وجــود دارد. بــه خصــوص ایــن کــه چــرا از فضایــی کــه در اســفند 94 در کشــور و بــه خصوص در 
 تهــران اتفــاق افتــاد اســتفاده نشــد و این جای ســؤال جــدی دارد و باید تأســف خورد کــه تا چه زمانــی باید 

فرصت سوزی کنیم؟
رئیس فراکسیون امید تاکید کرد: نمی توان چهار سال گذران امور کرد و بعد دوباره از مردم رأی خواست. ما یک تعهدی 

نسبت به رأی مردم داریم و باید با کمک حامیان تفکر اصاح طلبی پاسخگوی رأی مردم  باشیم.
وی یادآور شــد: پیام مردم در اســفند 94 پیام تغییر بود چون مردم معتقد بودند از امکانات کشــور برای پاسخگویی به 

نیازهای مشروع و اولیه آنان استفاده نمی شود.
رئیس شــورای عالی سیاســت گذاری اصاح طلبان ضمن ارائه توضیحاتی درباره تشــکیل فراکسیون امید و تبدیل 
ائتــاف اصاحــات به ائتاف امیــد گفت: در این باره جای بحــث و تحلیل وجود دارد اما به کســانی که دیروز برای 
پیــروزی اصاح طلبــان تاش کردند و شــش ماه دیگر هم باز باید بــه عرصه بیایند صادقانه بگویم مســائلی مطرح 
شــده اســت که به خاطر پایبندی به شــعار اصلی جریــان اصاح طلبی یعنی امید و آرامش و رونــق اقتصادی به این 
 نتیجه رســیدیم که این مســائل فعاً مطرح نشــود و تاش خود را صرف پاســخگویی به مطالبات و خواســته های 

مردم کنیم.

عده ای به دنبال پدرسالاری هستند
عــارف خاطرنشــان کرد: ما به حرکت تشــکیاتی در مجلس دهــم اعتقاد داریم. اما به هــر حال حرکت ما در 
انتخابــات حزبــی نبود و جبهــه ای بود و کار جبهه ای به خصوص در مجلس بســیار دشــوار اســت. در جبهه 
ســائق متفاوتی وجود دارد که در یک مســیر حرکــت می کنند. اما در حزب یک ســلیقه و یک مرامنامه وجود 
دارد. به محض اینکه در جبهه یک حرکت تندی انجام شــود دچار انشــعاب می شــود و حفظ جبهه و انســجام 

آن بسیار دشوار است.
رئیــس فراکســیون امیــد ادامــه داد: مــا امروز بایــد حرکــت جبهــه ای را در مجلس ادامــه دهیــم. حتی اگر 
بــه تجربــه شکســت جبهه ملــی هم نــگاه کنیــد می بینیــد کــه حرکت هــای جبهــه ای گاه با چالــش مواجه 
می شــود و اتفاقــاً مــا تــا امــروز خیلی رفتــار خوبــی در جبهه امیــد دیدیم کــه اختــاف و انشــعابی در آن نبود 
و ایــن ائتــاف به مــذاق برخی خــوش نیامــده بود که متاســفانه ایــن افــراد ناراحــت از ائتاف فقــط رقیبان 
 مــا نیســتند بلکــه درون جبهــه هــم هســتند. چون عــده ای به دنبــال پدرســالاری هســتند و این مشــکل ما 

در حرکت جبهه ای است.
گاهانه مشکل تر از فریاد زدن است. ائتاف   عارف در پاســخ به ســوالی درباره سکوت خود، تاکید کرد: ســکوت آ
امید دســتاورد ارزشمندی برای ما بود و این دستاورد باید حفظ شــود. البته ممکن است بعضی بگویند برای حفظ 
این دســتاوردها باید از تریبون ها با صداقت با مردم ســخن گفت و مشکات را مطرح کرد. مواضع و برخوردهای 
ما باید در چارچوب شــعار محوری ائتاف یعنی امید، آرامش و رونق اقتصادی باشــد و حرکت و رفتاری مغایر آن 

انجام ندهیم.
رئیس فراکســیون امید افزود: مبنای حرکت ما تشکیات اســت و در انتخابات بعدی هم مبنای ما تشکیات است 
و باید رفتار تشــکیاتی را در کشــور تقویت کنیم. ما وارد یک ائتاف شــدیم و سعی داریم این حرکت را حفظ کنیم. به 
هر حال با هر مکانیزمی وارد انتخاب کاندیدا شــویم عده ای حذف می شــوند و این افراد باید آستانه تحمل خود را بالا 

ببرند و در انتخابات آینده نیز معتقدیم جبهه اصاحات باید با حامیان دولت ائتاف کند و این راهبرد اصلی ماست.
وی با اشــاره به حضور برخی مدیران و فرمانداران دولت گذشــته در بدنه دولت روحانی اظهار امیدواری کرد تغییر این 

افراد به تدریج انجام بگیرد.

ممانعت از حضور رئیس جمهور 
اصلاحات در یک تئاتر، به دستور 

دادستانی ویژه روحانیت بود 
دادســتان تهران از دســتگیری و بازداشــت یک متهم ایرانی دو تابعیتی در هفته گذشته در تهران و مرتبط با سرویس 

جاسوسی انگلیس خبر داد.
جعفری دولت آبادی در هشــتمین نشســت دادســتانی تهران با موضوع کاهش جمعیت کیفری زندان ها، با اشاره به 
تاکید مکرر مقام معظم رهبری بر لزوم هوشــیاری مسوولان در مقابل نفوذ دشمن به ویژه پس از توافق برجام افزود: 
نباید تصور شــود که اگر با دشمن به توافق رسدیم از اقدامات خصمانه  علیه جمهوری اسامی ایران دست بر خواهد 
داشــت. آمریکا درصدد اســت تفکرات و رفتارهــا را تغییر دهد و از افرادی حمایت می کند کــه مانند آن ها فکر کنند. 
اقدامات و طراحی دشــمن به ویژه امریکایی ها در حوزه نفوذ به گونه ای نیســت که با توافقات فیمابین از میان برود و 
دشــمنی آن ها که از ابتدای پیروزی انقاب وجود داشــته و به طرق دیگر ادامه خواهد یافت، مگر این که ما از اهداف 

انقاب اسامی دست برداریم.
وی از دســتگیری و بازداشــت یک متهم ایرانی دو تابعیتی در هفته گذشــته در تهران و مرتبط با ســرویس جاسوسی 

انگلیس خبر داد و افزود: متهم در حوزه اقتصادی و مرتبط با ایران فعالیت می کرده است.
دادســتان تهران با اشاره به خودکشی مسوول مالی حزب کارگزاران طی هفته گذشته، مستند به وصیت نامه ی باقی 

مانده از متوفی، انگیزه ی این اقدام را مشکات مالی اعام کرد.

در برخورد با فساد و فحشا نمی شود فقط به اقدامات فرهنگی اتکا کرد
دادستان تهران استنباط و برداشت برخی خبرگزاری ها و سایت های خبری از اظهارات اخیر دادستان پیرامون عفاف 
و حجاب مبنی بر این که در حوزه  آســیب های اجتماعی و به ویژه عفاف و حجاب صرفاً نیاز به اقدامات ســلبی است را 
اشتباه خواند و اظهار داشت: این که در جرایم مهم و سازمان یافته به تدابیر و اقدامات سلبی معتقد باشیم با اقدامات 

فرهنگی، ایجابی و پیشگیرانه، مغایرتی ندارد.
دادستان تهران با اعام این که »انتشار چنین اخباری با هدف فضاسازی علیه دادستانی تهران صورت می گیرد«، از 
برخی خبرگزاری ها و سایت های خبری خواست در جهت تشکیک اذهان عمومی و ایجاد اختاف میان مسؤولین قدم 
بر ندارند و افزود: به نظر می رســد برخی خبرگزاری ها قصد دارند با این گونه فضاسازی ها وانمود نمایند که دادستانی 

تهران به اقدامات فرهنگی، پیشگیرانه و ایجابی اعتقاد ندارد.
وی با اشــاره به مصادیقی از جرائم علیه عفت و اخاق عمومی گفت: نمی توان با کســانی که به طور شــبکه ای مرکز 
فســاد و فحشــا آماده می کنند، یا مجالس مختلط لهو و لعب برگزار نموده و در آن مشروب و مانند آن مصرف می کنند 
، یا استخر پارتی بر پا می کنند، و یا به نحو سازمان یافته افراد را به فساد و فحشا تشویق می نمایند، با نصیحت برخورد 

کرد و ضرورت دارد طبق مقررات جزایی تحت تعقیب قرار گیرند.
وی با توصیه به رسانه ها مبنی بر این که در انتشار اخبار قضایی و اظهارات مسؤولان دقت کنند، تاکید کرد: رسانه ها 
هر اتفاقی که در تهران رخ می دهد را به دادسرای تهران مرتبط می کنند. این در حالی است که شهر تهران دو دادستان 
دیگر شامل نظامی و ویژه روحانیت نیز دارد و موضوع انعکاس خبر منع حضور فردی در تهران برای مشاهده یک تئاتر 

در سایت های خبری مرتبط با اقدام دادستانی ویژه روحانیت بوده است، نه دادستانی تهران.
دادســتان تهــران به حــوزه ی جرایم اقتصادی نیز ورود کرد و با اشــاره به آمار اعامی از ســوی بانک مرکزی 
مبنی بر افزایش ســه برابری صدور چک های بدون محل، اظهار داشــت: آمار دادســرای تهران افزایش دو 
برابری در دوره زمانی ســال های 94 91 را نشــان می دهد و این روند تزایدی، موید بداخاقی مالی و رکود در 

حوزه ی اقتصاد است.
وی با اشاره به مطالبی که طی هفته گذشته از سوی برخی نمایندگان مجلس شورای اسامی پیرامون پرونده  موسسه  
اعتباری ثامن الحجج مطرح شــد، در مورد وضعیت وجوه سپرده گذاران و تعیین تکلیف نسبت به آن ها گفت: حسب 
گــزارش بانک مرکزی تاکنون در مورد 97 درصد ســپرده گذاران موسســه ثامن الحجج از ســوی بانک عامل تعیین 

تکلیف شده است.


